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وزیر ارشاد مطرح کرد؛

پیگیر چرایی لغو کنسرت ها هستیم و اطلاع رسانی می کنیم
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه برگزاری مراسم اختتامیه هفته هنر انقلاب اسلامی به پرسش های خبرنگاران درباره برخی از رویداد های فرهنگی

پاسخ داد.

به گزارش سایت خبری پرسون، محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی شامگاه روز چهارشنبه بیست و نهم فروردین ماه ضمن حضور در
مراسم اختتامیه هفته هنر انقلاب که در حوزه هنری انقلاب اسلامی برگزار شد در جمع خبرنگاران حضور پیدا کرد و به برخی از پرسش های آنها پاسخ

داد.

وی در جواب سوالی مبنی بر انتخاب چهره های برتر هنر انقلاب که عمدتا از میان هنرمندان دارای شهرت معرفی می شوند، گفت: به اعتقاد من باید به
سابقه نگاه کرد به عنوان مثال همین امشب که از جناب مسعود نجابتی قدردانی به عمل آمد ماجرا به شکلی طراحی شده بود که به پیشینه هنری و
فرهنگی این هنرمند شاخص نگاه شده است که بی تردید از بهترین و با سابقه ترین افراد در عرصه هنر انقلاب بوده و هستند و این قاعده تکراری که
مورد پرسش شماست درباره این هنرمند صدق نمی کند. به اعتقاد من طبیعتا باید کسی انتخاب شود که در چشمان اهالی هنر در آن جایگاه بالا قرار

دارد و این کار و ممارست در فعالیت هاست که چهره هنر انقلاب را مشخص می کند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا تشکیل بنیاد پویانمایی تعدد ساختار تشکیلاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی را
بیشتر نمی کند، توضیح داد: ما مخالف افزودن ساختارها هستیم. ما یک حوزه تنظیم گر، حامی و نظارتی را پدید می آوریم، آن چیزی که امروز برای
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در برنامه هفتم طراحی شده ، نیاز به یک جایگاه مترقی و ترتیب یافته ای است که بتواند ماموریت ها را به بهترین شکل
ممکن انجام دهد. ما در وزارت فرهنگ وارشاد اسلامی هیچ ساختار مستقلی برای پویانمایی نداشتیم و این یعنی پذیرش اقتضائات جدید حکمرانی که

موجب افزایش ظرفیت های فرهنگی می شود.

رییس شورای عالی هنر درباره برنامه های وزارت ارشاد در حوزه آموزش هنر نیز بیان کرد: بحث آموزش رایگان هنر در مناطق محروم تبدیل به رویه
جدی در دولت سیزده شده است. در این چارچوب بیش از ده ها هزار نفر از آموزش های رایگان هنر بهره مند شدند و خوشبختانه نتایج آن را می بینیم

و به زودی درباره این موضوع یک برنامه فاخر هنری با معرفی برگزیدگان برگزار می شود.

اسماعیلی درباره برخی از اقدامات وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برای حمایت از موسیقی جدی و هنرمندان پیشکسوت این عرصه توضیح داد: ما
امسال برنامه ای را در بنیاد رودکی شروع کردیم که بر اساس آن از بعضی مفاخر حوزه موسیقی به صورت ویژه حمایت می شود. در این راه بسیاری از
خوانندگان پیشگام موسیقی در قالب این طرح جدید مورد حمایت قرار می گیرند. شرایطی که منجر به اختصاص بخشی از برنامه های تالار وحدت و

تالار رودکی به اجرای این هنرمندان می شود. این کار هم با قوت انجام می شود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره برنامه ریزی اکران سینماها هم گفت: برنامه ریزی خوبی برای اکران سینماها از سوی سازمان سینمایی طراحی شده و
طبیعی است که تلاش می شود بسته خوبی به مردم ارایه شود. البته ما وظیفه داریم برای همه گونه ها امکان عرضه به وجود بیاوریم.

وی درباره تازه ترین خبرها از برگزاری جلسه شورای عالی سینما بیان کرد: همین امروز با سازمان برنامه و بودجه جلسه داشتند. بخشی زیاد از مصوبات
اجرایی شده و در فصل بهار شاهد اتفاقات زیادی خواهیم بود.

عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی درباره نحوه دعوت از مهمان عالی رتبه خارجی در جریان برگزاری نمایشگاه بین المللی کتاب تهران بیان کرد: از چند
مهمان عالی رتبه برای حضور در این دوره از نمایشگاه کتاب دعوت کردیم که در صورت قطعی شدن اسامی مهمانان هم اعلام می شود.

اسماعیلی در جواب سوال یکی دیگر از خبرنگاران مبنی بر اقدامات وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی پس از لغو چند کنسرت در یکی از شهرهای کشور
گفت: حتما این موضوع را پیگیری می کنم و در این زمینه اطلاع رسانی لازم صورت خواهد گرفت.


